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Pani

Bogusława Jagodzińska

Burmistrz Wyrzyska

Wyciąg z protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego

oraz  Komisji  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  w  dniu  26

kwietnia 2016 r. w punkcie dotyczącym: „Wolne głosy i wnioski”.

Radny,  Pan  Włodzimierz  Michalski  powiedział,  że  dziękuje  za  wyczyszczenie  boiska  ale

ma pytanie kiedy staną ławeczki oraz kosz?

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  chce  się  boisko  włączyć

w projekt realizowany w ramach LGD i LGR. Kontynuując Pani Burmistrz powiedziała, że można

się cieszyć ponieważ LGR ,,7 Ryb” uzyskało trzecią pozycję w rankingu po rozpatrzeniu strategii

rozwoju, a LGD Krajna Nad Notecią  pozycję czwartą.  Dzięki temu będzie można uzyskać środki

na realizację projektów, a po weekendzie majowym zostanie ogłoszony konkurs na przygotowanie

projektów miejsc do zagospodarowania pod kątem tych dwóch zadań, czyli  Wyrzysk miejscem

przyjazny wypoczynkowi i turystyce oraz Wyrzysk miejscem rozwoju kultury i sportu. W związku

z tym i te zadania chce się włożyć w takie projekty aby móc pozyskać środki unijne i zrobić tak

jakby się chciało. Kończąc Pani Burmistrz powiedziała, że na razie postawi się dwie ławeczki oraz

kosz, a przygotowanie boiska i kosza do koszykówki zrobi się wykorzystując środki z projektu.  

Radny, Pan Włodzimierz Michalski zapytał, kiedy będzie realizowany ten projekt?

Pani  Bogusława Jagodzińska  – Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  na  razie  przygotowuje  się

projekt  zagospodarowania  terenu,  a  myśli  się  również  o  Czubatce  czy  terenie  przy  pomniku

Chrystusa Króla.  Natomiast  na Komisjach nad tematem się wszyscy pochylą ponieważ na tych

terenach radni mieszkają aby móc uwzględnić wszystkie uwagi żeby dokument był właściwy przy

ubieganiu się o środki zewnętrzne. 

Radny, Pan Włodzimierz Michalski powiedział, że można zrobić takie proste ławeczki jakie stoją

przy drodze rowerowej do Osieka nad Notecią.

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że koszt takiej ławeczki wyniesie

około 600 zł.

Radna, Pani Katarzyna Kowalska zapytała, czy sołectwa będą mogły z tego skorzystać?

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że sołectwa mają inne programy



jak odnowa wsi czy mają fundusz sołecki. 

Radny,  Pan  Stefan  Wełniak zapytał,  czy  przy  kościele  w  Osieku  nad  Notecią  jest  już  coś

realizowane?

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że zostały już zamówione donice

ale musi dopytać jeszcze o to Panią Stefaniak. 

(...)

Radny, Pan Stefan Wełniak powiedział, że na jednym ze spotkań Pan Prezes Charczun mówił, że

jest wykonana dokumentacja jeżeli chodzi o dokończenie kanalizacji ulicy Leśnej w Osieku nad

Notecią. W związku z tym radny zapytał, jak daleko jest ta sprawa oraz czy będzie to realizowane? 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że dokumentacja dokończenia

kanalizacji już jest, która do wglądu znajduje się u Pana Charczuna.

(...)

Radny, Pan Stefan Wełniak powiedział, że pyta ponieważ zostały wycięte drzewa po lewej stronie

i  jak  pójdzie  sprawa  związana  z  odwodnieniem  to  będą  kłopoty  gdzie  umieścić  kanalizację

ponieważ prawa strona jest cała obłożona przez gaz, światłowód i wodę. W związku z tym radny

powiedział, że należałoby się może dogadać z powiatem aby za jednym razem zrobić dwie rzeczy

i głębiej poszłaby kanalizacja ściekowa, a wyżej kanalizacja deszczowa. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że Pan Charczun jest w kontakcie

ponieważ temat jest znany i będzie robić się wszystko aby szło to równolegle. 

Radny,  Pan Stefan Wełniak powiedział,  że  odbyła  się  wizja  objazdowa odnośnie  oświetlenia

z Panem Burmistrzem Perlińskim ale pozostaje kwestia oświetlenia przy Przedszkolu w Osieku nad

Notecią. Wyjaśniając radny powiedział, że zaczyna się robić ciepło i zaczyna się w tym miejscu

gromadzić młodzież, a później można znaleźć w tym miejscu strzykawki i butelki. Natomiast temat

ciągnie się już od ponad 40 lat i mieszkańcy są zaniepokojeni chodząc w tym kierunku. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że zostało dokonane rozeznanie

oraz odbyło się spotkanie z Dyrektorem Żakiem, pod którego podlega również Pan ochrona danych

osobowych i dwa tygodnie temu zakończyło się nanoszenie gminnych punktów oświetleniowych

na  ich  mapy.  Kontynuując  Pani  Burmistrz  dodała,  że  musiało  zostać  to  wykonane  bardzo

precyzyjnie i jeszcze w zeszłym tygodniu odbyła się z Panem  ochrona danych osobowych wizja

lokalna i kilka punktów zostało ustalonych, które zrobią w ramach finansów przekazywanych na

konserwację. Natomiast najbardziej znaczące do wymiany słupy zostaną łącznie z tym, że zostanie

również  rozbudowana  o  jedną  czy  o  dwie  lampy  instalacja  oświetleniowa.  Następnie  Pani

Burmistrz powiedziała, że temat przedszkola został podjęty i czeka się na rozeznanie cenowe jako

inwestycji ponieważ w niektórych miejscach należy wybudować słup plus przyłącze i lampa, a w
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niektórych można dołożyć tylko lampę. Jednakże i tak musi być zrobiony projekt oraz rozeznanie, a

Pan Kaput obiecał, że zrobi to w maju. Patrząc na finanse gminy będzie się pomału realizować

zadania. Natomiast tematy szkół i przedszkoli są to jak zawsze tematy priorytetowe i o nich się nie

zapomina. Kończąc Pani Burmistrz powiedziała, że to co można już się realizuje i bardzo pomagają

gminni mieszkańcy, którzy pracują w energetyce. 

(...)

Radny, Pan Włodzimierz Michalski  powiedział, że Pan  ochrona danych osobowych  pyta kiedy

będą ławeczki ponieważ on już zrobił swoje. 

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  będzie  się  starała  aby jak

najszybciej  zrobić  te  dwie  ławeczki.  Natomiast  jak  będzie  rozeznanie  cenowe  to  zobaczy  jak

to wygląda, a Pani Skarbnik odchorowuje te dwa tematy lecz radzi sobie nieźle i należy chylić czoła

ponieważ wymagało to dużo liczenia, a wszyscy wiedzą jak wyglądają finanse gminy. 

Radna, Pani Teresa Pinkowska zapytała,  jaka firma wykonywała plombowanie dziur na ulicy

XX-lecia? Wyjaśniając radna powiedziała, że na poboczach jeszcze zostały dziury, a jezdnia jest

w takim stanie ponieważ jeżdżą tam autobusy. 

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  ulica  XX-lecia  będzie

przebudowywana i dlatego nie kładzie się tam żadnych dużych środków. 

Radny, Pan Stefan Rymer zapytał, czy coś wiadomo jak wygląda sprawa Osieka w aspekcie planu

zagospodarowania przestrzennego?

Pani  Wiesława  Krasocka  –  Sekretarz  MiG  Wyrzysk powiedziała,  że  Wojewódzki  Sąd

Administracyjny wystąpił aby dosłać studium. 

Radny,  Pan  Stefan  Rymer powiedział,  że  należałoby  się  wspólnie  zastanowić  co  z  tym

nieszczęsnym parkingiem miejskim nad stawem ponieważ dalsze pozostawienie tego niczego nie

zmieni.

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że propozycji jest kilka i chce się

to chociażby fragmentami zrobić. Kontynuując Pani Burmistrz powiedziała, że jedna z propozycji

jest aby zasypać lecz jedni mówią tak, a drudzy inaczej. Natomiast muszą ruszyć inwestycje, a Pan

Wiesław jest pochłonięty innymi zapytaniami.

(...)

Sporządziła:

D. Pinkowska

podinsp. ds obsługi rady gminy 
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